



URSI Resolution passed at the Istanbul GASS, August 2011

U.4. Radio Science Bulletin

The URSI Council,

Considering,

1. that electronic delivery of the Radio Science Bulletin has been the standard method of delivery for more than a triennium, and has been very well received by radio scientists;
2. that very few entities still receive the Radio Science Bulletin in printed form, and the cost associated with printing and mailing these few copies is substantial;
3. that removing the requirement for formatting the Radio Science Bulletin for printed delivery may allow electronic delivery in an enhanced format;
4. that electronic delivery has significant advantages over printed delivery from the standpoints of sustainability and environmental conservation;

resolves

that printed delivery of the Radio Science Bulletin be discontinued.

le Radio Science Bulletin

Le Conseil de l'URSI,

Considérant,

1. que la diffusion électronique du Radio Science Bulletin est la méthode de diffusion normale depuis plus d'une période triennale, et qu'elle est bien perçue par les radioscientifiques;
2. que très rares sont les organismes recevant encore le Radio Science Bulletin sous forme imprimée, et que les coûts associés à l'impression et la diffusion de ces quelques copies sont considérables;



URSI Resolution

3. que supprimer l'exigence d'un formatage pour une diffusion imprimée du Radio Science Bulletin pourrait permettre une diffusion électronique sous un format amélioré;

4. que la diffusion électronique présente des avantages significatifs sur la diffusion imprimée du point de vue du développement durable et de la préservation de l'environnement;

décide

que la diffusion imprimée du Radio Science Bulletin sera interrompue dès à présent.